
Protokół Nr 264
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 27 stycznia 2023r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 1200. Posiedzenie otworzył

PrzewodniczącyZarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz
zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli:

• Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec,
• Z-ca PrzewodniczącegoZarządu - Pan Wiesław Skowron,
• Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik,
• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,
• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Starosta zaproponowałnastępujący porządek obrad:
l. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.
2. Podjęcie uchwały Zarządu w sprawie unieważnienia postępowania

o udzielenie zamówienia publicznego, prowadzonego w trybie
podstawowym, którego przedmiotem jest: Świadczenie usług w zakresie
publicznego transportu zbiorowego na terenie powiatu koneckiego
w 2023roku.

3. Sprawy różne.

PrzewodniczącyZarządu - Pan Grzegorz Piec zapytał, czy są uwagi bądź
propozycje do przedstawionego wyżej porządku obrad dzisiejszego posiedzenia.

W związku z tym, że uwag nie było w/w porządek obrad został przyjęty

w wersji przedstawionej przez Pana Starostę.

Ad. 2
Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 

Pani Barbara Panek przedstawiła projekt uchwały Zarządu w sprawie
unieważnienia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego,
prowadzonego w trybie podstawowym, którego przedmiotem jest: Świadczenie

usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego na terenie powiatu
koneckiego w 2023 roku. Oznajmiła, że na poprzednim posiedzeniu Zarządu

rekomendowała dalsze procedowanie II części postępowania, jednak po
dokładnej analizie dokumentacji zwróciła uwagę na nieprecyzyjność zapisów
w opisie przedmiotu zamówienia, które mogłyby wprowadzić potencj alnych
oferentów w błąd i uniemożliwić podpisanie umowy. Biorąc to pod uwagę

postępowanie należy unieważnić.
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Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron stwierdził, że

ocena treści dokumentacji zależy od interpretacji prawnej.

Innych uwag nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 14/2023 w przedmiotowej sprawie.

Ad.3
W sprawach różnych:

Zarząd zapoznał się z treścią pisma Wójta Gminy Ruda Maleniecka
w sprawie przekazania środków przez Nadleśnictwo Radoszyce w kwocie
240 000 zł, deklarowanych na współfinansowanie inwestycji drogowej pn:
"Przebudowa drogi gminnej Nr 003163T Lipa Gajówka - Gajówka Łazy 
Gajówka Kadłubek" na inwestycję drogową pn: "Przebudowa drogi powiatowej
Nr 0390T Wyszyna Fałkowska - Maleniec". Propozycja Wójta podyktowana
została wykonaniem inwestycji na drodze Nr 003163T w ramach Rządowego

Funduszu Rozwoju Dróg. Pismo zostało przekazane do wiadomości Zarządu

Powiatu.

Innych spraw nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 1220 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Monika Równicka
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Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec

Wiesław Skowron

Dariusz Banasik
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